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Protokół  Nr XLI/2018 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 22 lutego 2018 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1040 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadziła Pani Barbara Kornatowska– Przewodnicząca Rady Miasta 

Ciechanów. Nieobecny radny Marcin Żebrowski. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów otworzyła 

obrady XLI Sesji VII kadencji Rady Miasta Ciechanów stwierdzając kworum. 

Powitała Pana Prezydenta Krzysztofa Kosińskiego, Panią Annę Żebrowską 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Skarbnik Ewę Szeluga, Pana Marcina 

Burchackiego Sekretarza Miasta, radnych, przedstawicieli miejskich spółek, 

kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, przedstawicieli mediów, 

oraz wszystkich zgromadzonych osób i mieszkańców Ciechanowa. 

 

Uczczono minutą ciszy zmarłego Śp. Jerzego Hieronima Olszewskiego. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Ocena funkcjonowania CUW za 2017 rok -   druk Nr 1 
 

6. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 523/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów                    

z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczaso-

wych zespołów szkół w ośmioletnie  szkoły podstawowe – druk Nr 2 

 

2/ w sprawie określenia kryteriów przyjęć oraz liczby punktów możliwych do 

uzyskania za każde z kryteriów i dokumentów potwierdzających spełnianie kry-
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terium w postępowaniu rekrutacyjnym dla  publicznych szkół i oddziałów przed-

szkolnych w publicznych szkołach podstawowych, prowadzonych przez Gminę 

Miejską Ciechanów– druk Nr 3 

 

3/ w sprawie zmiany uchwały Nr 158/XIV/2015 Rady Miasta Ciechanów z dnia   

26 listopada 2015r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 

stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie oraz „Re-

gulamin Strefy Płatnego Parkowania”– druk Nr 4 

 

4/  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - druk Nr 5 

 

5/ w sprawie  zmiany uchwały Nr 4/I/99 z dnia 28.01.1999r w sprawie utworze-

nia osiedli na terenie miasta Ciechanowa oraz  zarządzenia wyborów do organów 

osiedli  -    druk Nr 6 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na  wykorzystanie herbu Miasta Ciechanów jako 

elementu odznaki pamiątkowej i logo 5 Mazowieckiej Brygady Obrony teryto-

rialnej w Ciechanowie -   druk Nr 7 

 

7.    Interpelacje. 

8.    Czas dla Zarządów Osiedli.                             

9.    Zapytania i wolne wnioski.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

10.   Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka       

        wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

            11.   Zamknięcie obrad Sesji. 

Pkt. 3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 
 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że zapoznała się z protokołem z poprzed-

niej sesji, odzwierciedla on przebieg obrad. 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 
 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okre-

sie międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta. 

Pan radny Robert Kuciński zapytał czy jest zabezpieczony teren TAXI przy 

dworcu PKP. 

Pan Krzysztof Kosiński Prezydent Miasta poinformował, że w dniu dzisiejszym 

odbędzie się spotkanie dotyczące organizacji ruchu wokół dworca PKP. 

 

Pkt. 5. Ocena funkcjonowania CUW za 2017 rok -   druk Nr 1 

Materiał przyjęty bez uwag 
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Pkt. 6. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Uchwały Nr 523/XXXVIII/2017 Rady Miasta Ciechanów                    

z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczaso-

wych zespołów szkół w ośmioletnie  szkoły podstawowe – druk Nr 2 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 562/XLI/2018. 
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2/ w sprawie określenia kryteriów przyjęć oraz liczby punktów możliwych do 

uzyskania za każde z kryteriów i dokumentów potwierdzających spełnianie kry-

terium w postępowaniu rekrutacyjnym dla  publicznych szkół i oddziałów przed-

szkolnych w publicznych szkołach podstawowych, prowadzonych przez Gminę 

Miejską Ciechanów– druk Nr 3 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 563/XLI/2018. 
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3/ w sprawie zmiany uchwały Nr 158/XIV/2015 Rady Miasta Ciechanów z dnia   

26 listopada 2015r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 

stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie oraz „Regu-

lamin Strefy Płatnego Parkowania”– druk Nr 4 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 564/XLI/2018. 
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4/  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - druk Nr 5 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   
4. Jacek Duriasz x   

5. Leszek Goździewski x   
6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   
13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   
19. Mariusz Stawicki x   

20. Stanisław Talarek x   
21. Marcin Żebrowski nieobecny   

 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 565/XLI/2018. 
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5/ w sprawie  zmiany uchwały Nr 4/I/99 z dnia 28.01.1999r w sprawie utworzenia 

osiedli na terenie miasta Ciechanowa oraz  zarządzenia wyborów do organów 

osiedli  -    druk Nr 6 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   

2. Wiesław 
Brzozowski 

x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   
7. Barbara 

Kornatowska 
x   

8. Robert Kuciński x   

9. Agnieszka Kuźma x   
10. Elżbieta Latko x   

11. Krzysztof 
Leszczyński 

x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   
14. Marek Rutkowski x   

15. Michał Rząsiński x   
16. Edyta Rzeplińska - 

Filipowicz 
x   

17. Bogumiła Rybacka x   

18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 566/XLI/2018. 
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6/ w sprawie wyrażenia zgody na  wykorzystanie herbu Miasta Ciechanów jako 

elementu odznaki pamiątkowej i logo 5 Mazowieckiej Brygady Obrony teryto-

rialnej w Ciechanowie -   druk Nr 7 

 

Imię i Nazwisko Za Przeciw Wstrzymał 
się 

1. Robert Adamiak x   
2. Wiesław 

Brzozowski 
x   

3. Zdzisław Dąbrowski x   

4. Jacek Duriasz x   
5. Leszek Goździewski x   

6. Michał Jeziółkowski x   

7. Barbara 
Kornatowska 

x   

8. Robert Kuciński x   
9. Agnieszka Kuźma x   

10. Elżbieta Latko x   
11. Krzysztof 

Leszczyński 
x   

12. Tomasz Podsiadlik x   

13. Jerzy Racki x   

14. Marek Rutkowski x   
15. Michał Rząsiński x   

16. Edyta Rzeplińska - 
Filipowicz 

x   

17. Bogumiła Rybacka x   
18. Zenon Stańczak x   

19. Mariusz Stawicki x   
20. Stanisław Talarek x   

21. Marcin Żebrowski nieobecny   
 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciw i bez wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 567/XLI/2018. 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Uczczono minutą ciszy zmarłego Śp. por. Stanisława Klepańskiego. 



9 
 

 

Pkt. 7.  Interpelacje. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zwróciła się z prośbą dotyczącą udziału 

Gminy w kolejnej edycji akcji o ekologicznym charakterze pn. „Listy dla Ziemi”. 

W kolejnej kwestii pani radna zainterpelowała o nadanie tytułu Honorowego 

Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów Panu Arkadiuszowi Gołębiew-

skiemu. 

Pan radny Stanisław Talarek w pierwszej interpelacji poprosił o poprawę stanu 

nawierzchni ul. Gostkowskiej, a także o uporządkowanie pasu zieleni w tej ulicy. 

W drugiej interpelacji pan radny zapytał czy TBS posiada fundusz remontowy i 

w jakiej wysokości, poprosił o podanie kwoty na dzień dzisiejszy. Pan radny za-

pytał również czy środki z tego funduszu przeznaczane są na inne cele niż re-

monty istniejących budynków. 

W kolejnej sprawie pan radny zainterpelował o doświetlenie ul. Dolnej. 

W ostatniej interpelacji pan radny zwrócił się z prośba o udostępnienie kompletu 

uwierzytelnionych dokumentów w formie kserokopii ( w tym aktów notarialnych) 

dotyczących transakcji pomiędzy TKKF z Urzędem Miasta w sprawie przekaza-

nia nieruchomości znajdującej się przy ul. 17 Stycznia. 

Pani radna Bogumiła Rybacka zapytała na jakim etapie są rozmowy w sprawie 

przejęcia ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych. 

W drugiej kwestii pani radna zapytała dlaczego założenia zagospodarowania Pa-

sażu Marii Konopnickiej wraz z przyległym terenem nie zostały spełnione. Pani 

radna nadmieniła, iż miała to być inwestycja służąca m.in. poprawie warunków 

prowadzenia działalności gospodarczej, natomiast jeśli chodzi o przedsiębiorców 

ta inwestycja utrudniła im prowadzenie działalności, duże samochody dostawcze 

nie mogą tam wjeżdżać. 

Pan radny Robert Adamiak zwrócił się z prośbą o naprawę wiaty przystankowej 

w ul. Kraszewskiego. 

W drugiej interpelacji pan radny poprosił o podjęcie odpowiednich kroków praw-

nych do podmiotów gospodarczych, które odpowiadają za infrastrukturę teleko-

munikacyjną w mieście. Problem dotyczy studzienek telekomunikacyjnych w ul. 

Wyspiańskiego i Kraszewskiego. 

W ostatniej interpelacji pan radny poprosił o wykonanie przeglądu oraz ewentu-

alnej przycinki drzew na cmentarzu komunalnym. 

Pan radny Michał Jeziółkowski zwrócił się z prośbą o podjęcie działań mających 

na celu modernizację ul. Andersena, Dygasińskiego oraz Bartołda. 

Pan radny Marek Rutkowski zapytał o zapewnienie warunków do osiedlenia się 

na terenie GM Ciechanów rodziny narodowości polskiej pochodzącej z azjatyc-

kiej części byłego Związku Radzieckiego. 

Pan radny Jerzy Racki zwrócił się z prośbą dotyczącą obdarowania mieszkańców 

Ciechanowa biało-czerwonymi flagami. 
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W drugiej interpelacji pan radny zwrócił się z propozycją udziału GM w projekcie 

„Na co idą moje pieniądze?”. 

W ostatniej interpelacji pan radny poinformował, że 6 lutego opublikowana zo-

stała w dzienniku ustaw RP podpisana przez Prezydenta RP nowelizacja ustawy 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o bez-

pieczeństwie imprez masowych. Znowelizowana ustawa  daje min. możliwość 

samorządom ograniczenia nocnej sprzedaży alkoholu.  

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.    

Przewodniczący ZO nie zabierali głosu.                          

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan radny Leszek Goździewski złożył podziękowanie dla kierownictwa wydziału 

IMiOŚ za sprawne uzupełnienie ubytków w jezdni na ul. Powstańców 

Wielkopolskich a także naprawę oświetlenia. 

W drugiej kwestii pan radny zapytał o sprawę kolejek pacjentów w szpitalu w 

POZ. Poprosił o poparcie głosu w sprawie zwiększenia liczby lekarzy w 

Podstawowej Opiece Zdrowotnej. 

Pan radny Zdzisław Dąbrowski poruszył kwestię przejścia dla pieszych w rejonie 

cmentarza komunalnego, które jest jednocześnie drogą dojazdową do parkingu. 

Pan radny Wiesław Brzozowski złożył zapytanie czy można w mieście 

przeprowadzić inwentaryzację pieców na paliwa stałe. 

Pan radny Tomasz Podsiadlik złożył rezygnację z członkostwa w Klubie Radnych 

PSL. 

Pan radny Mariusz Stawicki zabrał głos w kwestii udzielonej odpowiedzi na 

interpelację w sprawie ujednolicenia nazw ulic w mieście. 

Pani radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wniosek o naprawę ulic 

Bocznej i Krzywej, a także Wiśniowej i Wiosennej. 

W kolejnej kwestii pani radna po raz kolejny zapytała o realizację projektu 

dotyczącego bezpłatnych zajęć komputerowych dla seniorów. 

Pan radny Marek Rutkowski złożył wniosek o umieszczenie słupków pomiędzy 

chodnikiem a parkingiem przy ul. Nadfosnej 4. 

Głos zabrała Pani Ewa Jagiełło mieszkanka miasta „Proszę Państwa chciałam 

zapytać, ponieważ było na zebraniu osiedlowym mówione na temat psów i 

uporządkowania. Chciałam zapytać właśnie czy Zarząd Osiedla występował do 

Urzędu Miejskiego, do Rady Miasta o skonstruowanie regulaminu porządkowego 

m.in. na taki temat, bo wszyscy wiedzą, że jest kodeks wykroczeń, 
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zanieczyszczania itd., ale w innych miastach są właśnie regulaminy. To jest takie 

moje pytanie do Zarządu Osiedla. Poza tym mam pytanie odnośnie tzw. 

parkingów, wraca jak bumerang parkingi, parkingi, parkingi. Otóż powinniście 

Państwo wiedzieć, że strefa zamieszkania jest ważniejsza niż parkingi, nigdzie 

nie ma w Konstytucji, ani w żadnej ustawie, że pod sklep, pod każdy sklep należy 

pod drzwi podjechać samochodem, po bułki na przykład, na ul. Nadfosnej, 

przepraszam 11 Pułku Ułanów 14, byłam na zebraniu osiedlowym i słyszałam jak 

sklepikarz mówił, narzekał jak tam nie można podjechać, no więc przeszłam sobie 

na drugi dzień i przyjrzałam się, więc jest bardzo ładne miejsce parkingowe 

zorganizowane, ze po bułki można nawet ciężarówką podjechać i proszę Państwa 

powinniście wiedzieć, jak nie wiecie to każdy się może nauczyć i dowiedzieć, że 

jest rozporządzenie Ministra Infrastruktury mówiące od 2002 roku i ciągle z 

późniejszymi zmianami udoskonalane, chroniące strefę zamieszkania, ochronę 

środowiska, jakie odległości od okien można sytuować właśnie miejsca 

parkingowe różnego rodzaju. To są moje takie obszerne pytania. Następne 

pytanie, ponieważ Państwo radni tak dbacie o budżet miasta Ciechanowa, moje 

pytanie brzmi: czy radni macie rozeznanie, czy wśród radnych nie ma dłużników 

wobec budżetu miasta z powodu podatków wpłacanych do Urzędu Miasta? 

Słucham? … Nie proszę Pana w pytaniach się pyta nie wskazuje, wskazuje się w 

stwierdzeniach Panie Talarek…, no według Pana to ja wszystko wiem 

rzeczywiście, w porównaniu do Pana, tak zgadza się i na przykład jeśli jest mowa 

o wybudowanym Pasażu Marii Konopnickiej, to ja bym powiedziała, że tam za 

dużo latarni jest, które świecą w okna ludziom, bo to na to jest przepis prawny. 

Chciałam powiedzieć, że wnioskuję, żeby było podane do wiadomości publicznej, 

jeśli są dłużnicy wobec urzędu miejskiego z powodu podatków to ile i jaka 

wysokość, to powinno to być podane po prostu, żeby wszyscy to wiedzieli i jeśli 

chodzi na przykład o regulaminy ja nie słyszałam żeby jakikolwiek zarząd 

osiedlowy wnioskował o wyprodukowanie regulaminu porządkowego, tak samo 

na przykład o deptaku, powinien być regulamin porządkowy odnośnie 

korzystania z fontanny, bo ona jest do oglądania, a nie do kąpieli i wtedy, gdyby 

był regulamin porządkowy to Policja i Straż Miejska miałaby możliwość. Tak 

samo o parkowaniu, bo jeśli na przykład samochód rzekomo ma uprawnienia do 

dostawy towarów zaopatrzenia, to należy się zapytać po prostu uchwałodawcy, 

żeby się zapytali Mazowieckiego czy innego Inspektoratu Transportu Drogowego 

jak to brzmi dostawa towarów, zaopatrzenie towarów w ogóle i czy na przykład 

jak samochód 5 godzin stoi dzień w dzień na przykład czy 3 godziny to w co 

zaopatruje i co w ogóle, także należałoby prawo lokalne też, mój wniosek 

należałoby prawo lokalne egzekwować i respektować. Straż Miejska też powinna 

wjeżdżać, patrolować strefę zamieszkania, strefę parkowania czy są uprawnieni 

czy są nieuprawnieni, bo przepisy prawne to też znaki drogowe są. Także to są 
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moje wnioski i zapytania i proszę o zaprotokołowanie, o streszczenie, nie o 

stenogram. Dziękuję.” 

Pani Barbara Rogalska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 4 „Śródmieście” 

wyjaśniła, że Zarząd Osiedla w statucie nie ma zapisane, żeby składał wniosek w 

sprawie regulaminu. 

Pkt. 10.    Informacja Przewodniczącej dotycząca korespondencji jaka  wpłynęła 

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż wszelka korespondencja, która wpły-

nęła do Rady Miasta została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

Pkt. 11.    Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Krzysztof Leszczyński Wiceprzewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń 

komisji i sesję na miesiąc marzec. 

Pani Barbara Kornatowska Przewodnicząca Rady Miasta Ciechanów zamknęła 

obrady XLI Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

   Przewodnicząca Rady Miasta 

        /-/ Barbara Kornatowska 

Protokołowała: 

Beata Kania 

Ciechanów, dn. 09.03.2018r. 

 

 

 

 


